

МЦНТИ: события, информация, мнения

ICSTI: Events, Information, Opinions

Рабочая встреча
с Полномочным
Представителем Монголии
в МЦНТИ, председателем
КПП академиком
Д. Рэгдэлом

Working Meeting With
the Plenipotentiary
Representative of Mongolia
to the ICSTI, Chairman of the
CPR academician
D. Regdel

28 сентября 2022 года в штаб-квартире МЦНТИ состоялась запланированная рабочая встреча Председателя Комитета Полномочных Представителей, Президента академии наук Монголии академика Дугэрийн Рэгдэла с руководством МЦНТИ и ключевых подразделений штаб-квартиры.

On September 28, 2022, a working meeting of the Chairman of the Committee of Plenipotentiary Representatives, the President of Mongolian Academy of Sciences, academician Dugeriin Regdel with the leadership of ICSTI and key departments of the headquarters was held at the ICSTI headquarters.



Рабочая встреча в кабинете Председателя КПП (штаб – квартира МЦНТИ)
Working meeting at the office of the Chairman of the CPR (ICSTI headquarters)

Участники встречи обсудили актуальные вопросы деятельности МЦНТИ в текущей ситуации, конкретные меры по реализации Стратегии развития МЦНТИ в 2022 году. В числе этих мер – определение перспективных направлений сотрудничества и реализация совместных инновационных проектов с участием технологических лидеров Монголии.

Детально была рассмотрена и одобрена Председателем КПП работа штаб-квартиры по подготовке 74-го заседания КПП МЦНТИ.

В мероприятии принял участие Первый секретарь Посольства Монголии в Российской Федерации господин Жигжидсурэн Баярхуу.

The participants of the meeting discussed topical issues of ICSTI activities in the current situation, specific measures to implement the ICSTI Development Strategy in 2022. Among these measures is the identification of promising areas of cooperation and the implementation of joint innovative projects with the participation of technological leaders of Mongolia.

The work of the headquarters on the preparation of the 74th meeting of the ICSTI CPR was reviewed in detail and approved by the Chairman of the CPR.

The event was attended by the First Secretary of the Embassy of Mongolia in the Russian Federation, Mr. Jigjidsuren Bayarkhuu.